
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 606
Ministeren bedes oplyse, om det er korrekt, at arbejdsmarkedsbidraget skulle
have været hævet som følge af stigende arbejdsløshed, såfremt arbejdsmar-
kedsbidraget var blevet sænket i 2007 og reglerne for regulering af arbejds-
markedsbidraget ikke var blevet ændret i forbindelse med skattereformen ”La-
vere skat på arbejde” i 2007, samt hvor stor en del af skattelettelsen i ”Lavere
skat på arbejde” der som følge heraf ikke længere er finansieret, opgjort i mia.
kr. (2012-niveau).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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